
Nieuws van de directie

Terugblik studiedag

Vrijdag 10 februari jl. hielden we een

studiedag. Op de agenda stonden de

volgende onderwerpen: missie/visie

schoolplan 2023-2027, resultaten M-toetsen

en rekenen.

missie/visie:

Aan de hand van stellingen en uitspraken

hebben we mooie gesprekken gevoerd over

de visie en missie van onze school. De

resultaten zijn verzameld en worden nu

verwerkt in een concept. Dit wordt

vervolgens voorgelegd aan het team en de

MR. Uiteindelijk moet dit leiden tot een

gedragen missie/visie die ons richting geeft

voor de komende vier jaren.

m-toetsen:

Ook de resultaten van de M toetsen (van

cito) zijn geanalyseerd aan de hand van een

presentatie van onze nieuwe intern

begeleider, Vincent. Aan de hand van deze

presentatie is het team aan de slag gegaan

met zaken die goed gaan en we moeten

borgen, maar ook met zaken die minder

goed lopen en die dus aandacht verdienen.

rekenen:

Ook bij het vak rekenen hebben we gekeken

naar de opbrengsten en naar de manier van

werken (digitaal/op papier). De uitkomsten

verwerken we in een plan van aanpak voor

de komende tijd. Ook kijken we of

nascholing op specifieke zaken voor rekenen

noodzakelijk is voor het nieuwe schooljaar.

Met vriendelijke groeten,

Cor Diepstraten (directeur)

Max van den Berg (adjunct-directeur)



Voorstellen Chantal Seeters

Per 1 februari 2023 ben ik begonnen in groep

7b. Ik ben heel fijn gestart en via deze weg

zal ik wat meer over mezelf vertellen.

Mijn naam is Chantal

van Seeters en ik ben

51 jaar oud. Ik woon

samen met mijn

partner Ruud in

Oosterhout en wij zijn

de trotse ouders van

onze zoon Pim van 18

en dochters Guusje

van 15 en Eefje van 12

jaar.

Ik werk inmiddels 26 jaar in het

basisonderwijs waarvan 22 jaar op een

basisschool in Breda. De afgelopen jaren ben

ik me gaan specialiseren in meer- en

hoogbegaafdheid. Ik heb ervaring in de

groepen 4 t/m 8, waarvan de laatste 5 jaar

in groep 7.

Ik heb altijd met veel plezier in Breda

gewerkt, maar ik vond het tijd om een

nieuwe uitdaging aan te gaan en deze heb ik

gevonden in jullie school.

Ik houd van gezelligheid, lekker eten,

reizen, naar het theater gaan, lezen en

sporten.

Voorstellen Ilvy Verdaasdonk

Vanaf 1 december 2022 kunt u mij treffen

als leerkracht van Stichting Nuwelijn. Eén

die als leerkracht diversen

vervangingswerkzaamheden binnen stichting

Nuwelijn voor haar rekening neemt.Zo mag

ik na de voorjaarsvakantie starten in groep

3a (donderdag en vrijdag) van De Brakken.

We hebben al mogen kennismaken en ik heb

er enorm zin in!

Dus stel ik me graag aan u

voor! Ik ben Ilvy

Verdaasdonk - Maas,

getrouwd, heb 2 kinderen

van 10 en 7 jaar oud en

woon in Rijen.

Na 19 jaar in de functie

leerkracht en

directie-ondersteuner te

hebben gewerkt, is het nu tijd om mijn

horizon te verbreden en kennis te maken

met de diversiteit die Stichting Nuwelijn

biedt.

Na een zeer warm welkom, maak ik graag

snel kennis met u en kijk ik uit naar mijn

tijd bij Stichting Nuwelijn en in het speciaal

De Brakken.

Tot snel !



Koffieochtend 1 maart

Graag nodigen wij u uit voor een

koffieochtend op onze school en wel op

woensdag 1 maart a.s. van 08.30 tot 09.30

uur. Deze koffieochtend staat in het teken

van ons nieuwe schoolplan, dat wij

momenteel aan het schrijven zijn voor de

komende vier jaren.

Naast de recent afgenomen

tevredenheidspeilingen horen we ook graag

uw mening over ons onderwijs in de nabije

toekomst: wat vindt u belangrijk, wat mist u

nu, wat moet de school zeker behouden…….

Wij hopen van harte dat ook u aanwezig

bent tijdens dit koffiemoment. U kunt uw

aanwezigheid doorgeven via de poll op social

schools.

Graag tot woensdag 1 maart a.s. in de

personeelskamer van de school.

Cor Diepstraten (directeur)

Max van den Berg (adjunct-directeur)

Voorleeskampioen

Op woensdag 8 februari was het dan

eindelijk zover.  Irem  uit groep 7b ging

voorlezen in de Boodschap om te strijden

voor het kampioenschap van Gilze Rijen.Er

deden 7 kinderen mee en Irem was als derde

aan de beurt. Ze deed het fantastisch!

Nadat alle voorlezers

waren geweest, ging

de jury in beraad.

Na een half uur

kwam de jury weer

terug en kon de

prijsuitreiking

beginnen.

We hadden het

allemaal gehoopt en

stiekem ook wel een

beetje verwacht.

Irem heeft

gewonnen! Wat zijn

we ontzettend trots

op deze kanjer.

Irem van harte gefeliciteerd !




